
            

Or. 0002.8.2021 

 

PROTOKÓŁ Nr XXIX/21 

 

 Z sesji Rady Miasta przeprowadzonej w dniu 31 sierpnia 2021 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11
00

.  

Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, w momencie otwarcia uczestniczyło 13 

radnych w związku z czym obrady są prawomocne. 

Otwarcia XXIX sesji Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek, 

stwierdzając prawomocność obrad (stwierdzono nieobecność Radnego Damiana 

Podbielskiego, Radny Józef Sokolik dołączył do posiedzenia po otwarciu obrad). 

  Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości tj. 

Burmistrza Miasta Jarosława Siekierko, Zastępcę Burmistrza Miasta Ewę Konarzewską, 

Skarbnika Miasta Renatę Kamińską, Prezesów, Dyrektorów, Kierowników jednostek 

organizacyjnych działających na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie, Komendanta 

Straży Miejskiej  oraz Radnych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 

w materiałach na sesję, po czym go odczytał: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji Rady Miasta. 

3. Przyjęcie protokołów z XXVII i XXVIII sesji Rady Miasta. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z XXVII i XXVIII sesji i działalności 

Burmistrza Miasta. 

5. Zapoznanie z informacją dotyczącą pracy miejskich placówek oświatowych w 

roku szkolnym 2020/2021 i informacją dotyczącą przygotowania miejskich 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022.  

6. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad utrzymania porządku i czystości w mieście.  

7. Zatwierdzenie raportu z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Wysokie Mazowieckie.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie w Mieście Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy 

Białostockiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu 

Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Wysokie Mazowieckie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Miasta. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2025.  

14. Sprawy różne. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Zapytania i wolne wnioski.  

17. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma uwagi lub wnioski 

do proponowanego porządku obrad. 

Wniosek o zmianę w porządku złożyła Zastępca Burmistrza Miasta Ewa 

Konarzewska, wnioskując o dodanie w punkcie 12 ,,Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego 

stanowiącego własność  Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie.”, usunięcie punktu 13 

w postaci ,,Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2025.” i zmianę numeracji kolejnych punktów porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie zmiany  w 

porządku obrad. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że zmiany w porządku 

obrad zostały przyjęte jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał porządek po zmianach tj.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność  Gminy Miejskiej 

Wysokie Mazowieckie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

14. Sprawy różne. 

15. Interpelacje i wnioski radnych. 

16. Zapytania i wolne wnioski.  

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zarządził  głosowanie  porządku obrad 

po zmianach. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek obrad został 

podjęty jednogłośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z XXVII i XXVIII sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokoły były 

przesłane radnym pocztą elektroniczną i były dostępne w biurze rady. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są uwagi i wnioski do 

protokołu, nie zgłoszono w związku z czym poddał pod głosowanie protokół z XXVII 

sesji . 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został podjęty 

jednogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są uwagi i wnioski do 

protokołu, nie zgłoszono w związku z czym poddał pod głosowanie protokół z XXVIII 

sesji . 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został podjęty 

jednogłośnie.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 
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Ad. 4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z XXVII i XXVIII sesji i działalności 

Burmistrza Miasta. 

 Informację z realizacji uchwał z dwóch ostatnich sesji i działalności Burmistrza 

Miasta za okres od 25 czerwca 2021 roku do 31 sierpnia 2021roku przedstawił 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko ( w załączeniu do protokołu). 

Ponadto Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko Poinformował Radę Miasta o bieżącym 

funkcjonowaniu: 

- Rankingu czasopisma „Wspólnota”  odnoszącym się do kwestii inwestycyjnych  gdzie 

miasto Wysokie Mazowieckie zajęło 3 miejsce w Polsce za lata 2020, 2019, 2018  to 

kolejny duży sukces miasta Wysokie Mazowieckie.  

- Złożeniu 6 wniosków do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

- Złożonych 3 wnioskach do Rządowego Funduszu Polski Ład.  

- Zajęciu 10-tego miejsca w kraju przez Miasto Wysokie Mazowieckie w rankingu 

„Najbogatsze samorządy 2020 - Ranking dochodów JST”.  

W podsumowaniu 2020 roku, spośród miast powiatowych najlepiej wypadło Wysokie 

Mazowieckie, które uplasowało się na 10 miejscu w kraju.  

Ranking czasopisma „Wspólnota” objął wszystkie jednostki samorządu terytorialnego: 

województwa, powiaty, miasta powiatowe i mniejsze miasta i gminy wiejskie.  

Wysokie Mazowieckie uplasowało się na 10 miejscu z wynikiem 4423,85zł.  

 To najlepszy wynik w województwie podlaskim. 

Metoda obliczania wskaźnika użytego w rankingu „Najbogatsze samorządy - Ranking 

dochodów JST w 2020 roku” polega na analizie dochodów własnych i otrzymywanych 

subwencji. Źródło dochodów budżetowych miasta Wysokie Mazowieckie stanowiły 

przede wszystkim subwencje, udziały gminy w podatku dochodowym od osób 

fizycznych i prawnych, wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości, wpływy z podatków i opłat lokalnych, opłata 

skarbowa, wpływy z czynności cywilno-prawnych, udziały gminy w podatkach 

stanowiących dochód budżetu państwa tj. wpływy z podatku dochodowego od osób 

fizycznych i prawnych. 

- Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował o wydanym zarządzeniu 

Nr 62/2021 w związku z kończącą się kadencją Dyrektora Miejskiego Zespołu Szkół 

Jarosława Jankowskiego na podstawie, którego Burmistrz zdecydował w związku z 

aktualnie obowiązującymi przepisami o przedłużeniu powierzenia stanowiska Dyrektora 

Miejskiego Zespołu Szkół na okres 5 lat szkolnych od 1 września 2021 do 31 sierpnia 

2026r. obecnemu Dyrektorowi Jarosławowi Jankowskiemu.   

 Burmistrz poinformował jednocześnie o wydanej pozytywnej opinii w kwestii 

pozostałej kadry kierowniczej szkoły.  

- Nie będzie oficjalnego otwarcia szkół, otwarcie roku szkolnego będzie miało miejsce w 

klasach, szczegółowe informacje, są podane w szkołach. Jednostki do nowego roku 

szkolnego,  są przygotowane, ponadto w dwóch szkołach są przygotowywane remonty 

stołówek, na ten cel Miasto uzyskało dofinansowanie.  

- Przy Miejskim Zespole Szkół robiony jest dodatkowo, objazd do ulicy Pawłowskiego, 

w związku z przygotowaniami do budżetu Burmistrz poinformował, że ,,wpiszę budowę 

tej ulicy ”, do projektu budżetu tj.  chodniki oraz asfalt na ulicy Pawłowskiego, jak 

również sięgacz na ulicy Jagiellońskiej. Celem jest zmniejszenie ruchu z wyjazdów na 

dwie strony.  

- Burmistrz  poinformował,  że planowane jest  zagospodarowanie, terenów przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 od strony Drogi Krajowej Nr 66.   

- Do 20 września, są składane wnioski o stypendia, wnioski będą rozpatrywane, 

,,będziemy analizować i ustalać formę wręczenia”. 
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Radny Bogdan Matuszewski : 

- zapytał o termin odbioru azbestu w związku z prowadzonym przez miasto programem 

odbioru azbestu. 

- poinformował, że na posiedzeniu Komisji Funkcjonowania Miasta padła ,,sugestia” 

Radnego Józefa Sokolika, dotycząca organizacji ruchu ,,ulica Długa jest 

podporządkowana względem ulicy Jagiellońskiej”, Radny wskazał, iż po wznowieniu 

ruchu mogą powstać korki, a warunkowa zmiana w tym przedmiocie mogłaby 

spowodować  zwiększenie płynności ruchu. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko:  

- W przedmiocie odbioru azbestu - pracownicy urzędu ustalają kwestie z firmą, która 

będzie to uzgadniać z mieszańcami. 

- Zaproponował, aby zgłoszenie w powyższym przedmiocie (organizacji ruchu) komisja 

przekazała w formie pisemnej. Burmistrz wyjaśnił procedurę w powyższym przedmiocie, 

(kwestie wymagają zaopiniowania).  Projekt organizacji ruchu przygotowuje biegły 

projektant w zakresie drogownictwa, następnie dokument jest przedmiotem opinii, a w 

procedurze uczestniczy Policja i Wydział Komunikacji Starostwa Powiatowego, po 

otrzymaniu takiej informacji, zostanie przekazana do zaopiniowania. Omawiana kwestia 

powinna również korelować z organizacją ruchu Drogi Krajowej Nr 66. Burmistrz 

wyjaśnił ponadto, że zawsze kiedy ruszają szkoły ruch jest wzmożony, dlatego 

podejmowane są działania związane z budową drugiego wjazdu do Miejskiego Zespołu 

Szkół. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są jeszcze pytania w 

powyższym przedmiocie. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował ze Rada Miasta przyjęła 

do wiadomości sprawozdanie z realizacji uchwał i działalności Burmistrza Miasta.  

Ad. 5 Zapoznanie z informacją dotyczącą pracy miejskich placówek oświatowych w 

roku szkolnym 2020/2021 i informacją dotyczącą przygotowania miejskich 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

kultury i oświaty oraz komisji finansowej, poprosił o opinię komisji. ( w załączeniu do 

protokołu). 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że 

komisja zapoznała się z informacjami, ,,uwag nie wniesiono, informacje komisja 

przyjęła.” 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że 

komisja ,,zapoznała się ze sprawozdaniami finansowymi zakładów i jednostek 

budżetowych oraz z przewidywanym wykonaniem ich budżetów na koniec 2021 roku, 

komisja  nie miała uwag.” 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy ktoś ma pytania bądź 

uwagi, do których odnieść się mogą obecni na sali obrad dyrektorzy placówek. 

Nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła bez 

uwag przedstawione sprawozdania  z działalności oraz wykonania budżetów i prognoz do 

końca 2021 roku. 

Ad. 6 Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych 

zasad utrzymania porządku i czystości w mieście. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię komisji. 
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Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 
poinformował o pozytywnej opinii komisji wobec powyższej informacji.  

Przewodniczący zdał relację z przebiegu obrad komisji: 

- zachęcił mieszkańców do zgłaszania deklaracji odbioru odpadów w związku z 

rozbieżnością w przedmiocie ilości mieszkańców, a zgłaszanymi deklaracjami odbioru. 

Radny wskazał na niską cenę odbioru w mieście. 

- przekazał ,,sugestię komisji”, w przedmiocie obsypywania drzew miejskich skoszoną 

trawą,  o ile jednorazowo na wiosnę, może to być korzystne wpływając na utrzymanie 

wilgoci, o tyle cykliczne ponawianie zabiegu, członkowie komisji w dyskusji uznali za 

niekorzystne. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał, czy ktoś ma pytania bądź 

uwagi, do powyższej informacji.  

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

utrzymania porządku i czystości w mieście. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 12 radnych, 

głosowało 12 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że powyższa informacja 

została przyjęta przez Radę Miasta Wysokie Mazowieckie 

Ad.7 Zatwierdzenie raportu z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 

poinformował o jednogłośnie pozytywnej opinii komisji wobec raportu z realizacji 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie.    

Przewodniczący Komisji zdał relację z przebiegu obrad komisji: 

- na dworcu  ma powstać ,,klub integracji” gdzie będą prowadzone zajęcia dla młodzieży, 

która kiedyś sama zgłaszała taką potrzebę. 

- na posiedzeniu komisji Radny  Józef Sokolik, wskazał na możliwość zagospodarowania 

terenu przy rzece Brok. Jest miejsce, które może wpłynąć na zwiększenie ilości miejsc 

parkingowych. Zasugerowaliśmy, aby Pan radny zgłosił to jako wniosek do budżetu. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko punkt dotyczy zatwierdzenia raportu z realizacji 

Gminnego Programu Rewitalizacji. Rewitalizacja w województwie podlaskim, była 

finansowana z programu 8.5 RPO województwa podlaskiego, który przewidywał pulę 

około 90 mln zł w skali województwa, miasto Wysokie Mazowieckie pozyskało około 10 

mln zł, czyli 1/9 środków przeznaczonych na całe województwo - ze środków tych 

zrealizowane były: Dom Kultury ponad 6 mln i Dworzec Autobusowy około 3,5 mln, a 

także zagospodarowanie tego terenu (z LGD, również z rewitalizacji).  

- Burmistrz wyjaśnił, iż 5 letni okres trwałości projektów jest przyczyną, dla której we 

wspomnianej okolicy nie można wykonać parkingów, czy placów zabaw - aby nie utracić 

środków finansowych, kwestia może być podjęta, po upływie okresu trwałości projektów.  

- Burmistrz wyjaśnił ponadto, że deweloper realizując inwestycję miał wybudować plac 

zabaw i zabezpieczyć miejsca parkingowe.   

- Burmistrz poinformował radnych, że przewiduje rozszerzenie programu rewitalizacji, 

ponieważ ,,prowadzimy uzgodnienia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla zalewu, ale i również dla obszaru wzdłuż rzeki”.  

 - Odnosząc się do wspomnianej przez Radnego Bogdana Matuszewskiego informacji o 

zgłoszeniu  Radnego Józefa Sokolika, ,,kwestię należałoby  przeanalizować”  w 
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przypadku terenów prywatnych, jeżeli uda się porozumieć- realizacja jest możliwa, są 

również dwie ustawy ,,powodziowa” i ,,zridowska”, kwestia wymaga analizy. Dzisiejszy 

punkt dotyczy  raportu z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi lub wnioski do 

przedstawionego materiału. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie 

zatwierdzenia raportu z realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że raport z realizacji 

Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wysokie Mazowieckie został zatwierdzony 

jednogłośnie. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

Mieście Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2028. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższy projekt uchwały był przedmiotem analizy 

Komisji Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki poinformował 

o jednogłośnie pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi lub wnioski do 

przedstawionego materiału. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Mieście Wysokie 

Mazowieckie na lata 2021-2028. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXIX/162/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 

Mieście Wysokie Mazowieckie na lata 2021-2028 w załączeniu do protokołu) 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Białostockiej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 
poinformował o jednogłośnie pozytywnej opinii komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi lub wnioski do 

przedstawionego materiału. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

przy ulicy Białostockiej. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta  

jednogłośnie. 

(Uchwała Nr XXIX/163/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy Białostockiej w 

załączeniu do protokołu) 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu 

Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia, były przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 
poinformował o pozytywnej opinii komisji w przedmiocie powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący poinformował jednocześnie, że komisja zgłosiła jedną poprawkę, w  § 9 

ust. 5 ,, Odbiorca usług dokonuje zapłaty za dostarczoną wodę lub odprowadzone ścieki 

w terminie określonym w fakturze, który nie może być krótszy niż 14 dni od daty jej (..)” 

komisja zaproponowała zastąpienie słowem ,,(…) otrzymania.” słów ,,(…)wysłania lub 

dostarczenia w inny sposób.”. 

   Radni  dyskutowali w powyższym przedmiocie. 

Prezes ZWKiEC Andrzej Michalski  zasugerował utrzymanie zapisu ,,wysłania lub 

dostarczenia w inny sposób”, który został zaproponowany w projekcie uchwały. 

Regulaminy praktycznie w całej Polsce, były opiniowane przez Wody Polskie, 

zapis obejmuje wszystkie sytuacje, a Wody Polskie opiniowały takie zapisy pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski komisja 

biorąc pod uwagę sugestie Pana Prezesa, mogłaby wycofać  się z wniosku, ,,ale może 

będzie szybciej, jeżeli to przegłosujemy”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński wniósł o pozostawienie brzemienia 

zapisu, w takiej wersji jaka została przedstawiona w projekcie uchwały (bez poprawek 

komisji). 

W dyskusji uczestniczyli: Radny Adam Buciński, Radny Bogdan Matuszewski, Burmistrz 

Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosław Siekierko, Radna Katarzyna Ogrodnik, Radny 

Przemysław Alkowski , Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził 10 minut przerwy w 

posiedzeniu. 

Rada Miasta podjęła dyskusję w przedmiocie wniosku komisji Funkcjonowania Miasta 

oraz wniosku Radnego Adama Bucińskiego - jako dalej idącego, oraz  kwestii formalnej 

związanej z procedowaniem wniosków. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski wskazał, że 

komisja w dobrej wierze złożyła wniosek, ale sugestia w imieniu komisji, jest taka żeby 

poprzeć wniosek o odrzucenie zmian komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zarządził głosowanie w sprawie 

pozostawienia zapisu § 9 ust. 5  regulaminu w istniejącym brzmieniu (bez poprawek 

komisji).   

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 3. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zapytał o głosy w dyskusji w 

przedmiocie podjęcia uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie. 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały  w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu Regulaminu  

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej 

 Wysokie Mazowieckie (w brzmieniu dostarczonym w projekcie uchwały). 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 14 radnych, 

głosowało 13 radnych, za przyjęciem 11, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 2. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIX/164/2021 w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu 

Regulaminu  dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Wysokie 

Mazowieckie w załączeniu do protokołu) 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Miasta. 

(skarga w załączeniu do protokołu ) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia, były przedmiotem analizy komisji 

Skarg Wniosków i Petycji, poprosił o opinię komisji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik w związku 

ze złożoną skargą komisja spotkała się 24 sierpnia 2021 roku, ,,dyskusja była długa” , 

,,komisja zapoznała się ze wszystkimi dokumentami” rozmawiała z Kierownik Referatu 

odpowiedzialnego za dana sprawę, na posiedzeniu była obecna Zastępca Burmistrza 

Miasta. ,,Uważam, że odpowiedzi na wszystkie pytania zostały udzielone w sposób 

wyczerpujący”. Przewodnicząca Komisji odczytała uchwałę 4/2021 Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji  z dnia 24 sierpnia 2021 roku wraz z uzasadnieniem ( w załączeniu 

do protokołu ).  Przewodnicząca  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna 

Ogrodnik wskazała ponadto, że środki publiczne muszą być wydatkowane w sposób 

logiczny i ekonomiczny, nie budzący wątpliwości, że zostały wykonane na podstawie 

analizy potrzeb i możliwości w związku z czym komisja uznała skargę za bezzasadną. 

Radny Przemysław Alkowski zapytał, kto jest zarządcą tej drogi, zdaniem radnego 

kwestia również powinna, być ujęta w uzasadnieniu. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik było to 

również tematem , komisja analizowała zakres sprawy, działka należy do miasta, nie jest 

drogą, były przemyślenia, że parę wywrotek gruzu pomogłoby Panu D.W.  w planach, 

które już podjął, okazało się, że nie byłaby to inwestycja polegająca na  

zagospodarowaniu dopuszczalnych do wydania na bieżąco pieniądzach. Wygląda to jak 

złączenie dwóch działek rolnej i leśnej, ,,jest to takie pogranicze”, musiałaby być 

wybudowana nowa droga, co  łączyłoby się z projektem, postepowaniem, wytyczeniem. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko jest to cześć działki Miasta, gdyby droga była 

prywatna, nie możemy wówczas dofinansować.  

Radny Przemysław Alkowski ,,wydaje mi się, że komisja trochę, źle zinterpretowała, 

przedmiot czego ta skarga dotyczy”, ,,staje w obronie Pana Burmistrza”. ,,Do wyłącznej 

decyzji Pana Burmistrza jako osoby przygotowującej projekt budżetu, należy czy będzie 

robił jakąś drogę czy nie, czy uwzględni wnioski jakie składają mieszkańcy czy radni.” 

 Radny nawiązał do zgłaszanego  przez radnego projektu wniosku do budżetu w 

przedmiocie infrastruktury technicznej i chodników przy ulicy Pawłowskiego, co do 

którego radny został poinformowany przez Burmistrza, że być ,,może w nadchodzącym 

budżecie będzie to ujęte” Radny złożył podziękowania w imieniu własnym i 

mieszkańców, co zdaniem radnego będzie dobrze odebrane. Radny wskazał iż, wyłączną 

kompetencją Burmistrza jest ,,to czy rozpatruje wnioski, czy włącza je do budżetu czy 

nie”.  ,,My najwyżej, jeżeli jest taka skarga do Rady, która rozpatruje, możemy tylko 

oceniać, to czy takie wnioski, że droga gdzieś się buduje bądź nie, są w miarę w 

analogiczny sposób rozpatrywane. Czy jedne osoby się preponderuje, a inne wyklucza w 
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jakiś sposób.  Uważam, że to pozostaje do wyłącznej decyzji Pana Burmistrza, a później 

Rady, która zatwierdza projekt budżetu”.       

   Tak jak wskazywałem na początku uważam, że komisja trochę źle 

zinterpretowała powód  tej skargi, powodem dla którego chyba Pan Dariusz złożył tą 

skargę, był sposób według jego opisu w jaki został potraktowany, chodzi o jakieś 

bezpośrednie rozmowy.          

 Zdaje się, że to było przedmiotem tej skargi, niż to ,,co zostało tu wykazane 

słusznie i wzorcowo jeżeli chodzi o zakres czynności, które podejmował Pan Burmistrz 

wraz ze swoimi pracownikami”. Uważam, że interpretacja komisji była niewłaściwa, 

ponieważ organ administracji publicznej jest zobowiązany co do istoty wniosku, a nie 

tym co może się wydawać przedmiotem z perspektywy osoby skarżącej, co za tym idzie 

dalej, te rozstrzygniecie komisji jest trochę wadliwe - ,,to moje przemyślenie”. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik 

ustosunkowując się do wypowiedzi Radnego Przemysława Alkowskiego (odczytała 

początkowy fragment skargi). 

Radny Bogdan Matuszewski wskazał, ,,w skardze wyraźnie napisane jest, że skarga 

tyczy się tego, że Burmistrz odmawiając naprawy drogi, nie kierował się interesem 

społeczno- gospodarczym”. (początkowy fragment skargi – w załączeniu do protokołu) 

Radny wskazał, iż ,,popiera decyzje Komisji i Pani Przewodniczącej”.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik 

chciałabym zwrócić uwagę, że pracownicy urzędu wskazali, na wielokrotnie 

wykonywane telefony w sprawie przedmiotowej drogi.  Kierownik referatu wskazał, że 

były przekierowywane do stosownego referatu, który zajmuje się drogami, kierownik 

przedstawiał, że telefony były lawinowe, użyto sformułowania, iż bywały dni, że 

paraliżowały pracę referatu. Rozmowy niejednokrotnie rozbijały się poza zakres 

przedmiotowej sprawy na stosunki pomiędzy właścicielami działek. Komisja zwróciła 

uwagę na to, czy w odpowiedni sposób Pan Burmistrz i pracownicy kontaktowali się ze 

skarżącym. Z informacji wynikało, że Pan Burmistrz został zaczepiony idąc do pracy i 

,,nie wykazał chęci rozmowy, bądź w sposób niegrzeczny nie wykazał chęci rozmowy”. 

 Uważam, że jest to do powiedzenia głośno, ponieważ nie są korzystne takie 

informacje, ludzie mają się urzędu i samorządowców nie bać. Odbiór Pana D. W. był 

niekorzystny.           

 Na co zwróciłam uwagę ja i inni członkowie komisji, było to w czasie kiedy ktoś 

idzie do pracy, nie w czasie pełnienia obowiązków, czasie kiedy ktoś idzie do pracy 

można powiedzieć, że z zaskoczenia. Grono sprawy tyczyło się o odmowy  naprawy 

drogi. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko funkcjonując 23 lata wiem co można, a co nie, 

jeżeli wiemy, że otrzymując prośbę dotyczącą naprawienia czy wykonania drogi w 

okolicy wsi  Gołasze Puszcza pierwsza decyzja była taka, aby pracownicy pojechali i 

zobaczyli , jest to przesmyk, który nie był użytkowany, od drogi asfaltowej około 1,5 km, 

każda sytuacja jest analizowana. Pracownik Urzędu, która była na oględzinach wskazała, 

że jest to na terenie podmokłym, na torfowisku, Pan ściął drzewa nie informował nas. 

Zostało wysłane pismo wyjaśniające. Wybudowanie tej drogi, po pierwsze, że nie było 

tego w budżecie, a byłyby to koszty ekonomicznie nieuzasadnione. Ja kontrolując 

jednostki pytam o cel tego wydania, czy zasadność tego wydania. Odnośnie istoty 

wniosku, istota składa się z paru  punktów. Prawdą jest, że nie chciałem rozmawiać,  ile 

mam razy rozmawiać, stosowne pismo zostało wysłane, otrzymaliśmy wiele telefonów. 

Wchodząc do Urzędu Pan zaczepił mnie powiedziałem ,,jeżeli będzie Pan nękał urząd i 

moich pracowników zawiadomię policję”.   

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik (odnosząc 

się do omawianej kwestii, odczytała element uzasadnienia uwzględniający przedmiotowy 
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zakres) komisja ustaliła, iż kwestia proceduralna była skarżącemu wyjaśniana 

wielokrotnie osobiście i telefonicznie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński żeby być pewnym, Skarżący 

najpierw wyciął drzewo, a potem zaczął się martwić jak je wywieżć? Radny wyraził 

opinię, iż przy planowaniu takich rzeczy należy uwzględnić cały cykl. Nie widziałem 

zdjęć działki, ale zimą przejazd mógłby być możliwy? 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik wskazała, 

że tak wynika z pism Skarżącego. 

Radny Józef Sokolik wskazał, iż zapytałby Skarżącego, jaki był stan tej drogi, a w 

zasadzie działki przed jego działaniami związanymi z wycinką, przy której pracuje ciężki 

sprzęt. Radny wskazał na osobiste doświadczenia w analogicznym przedmiocie,  

związane z sąsiednią  nieruchomością rolną. W trakcie wycinki lasu ciężki sprzęt 

spowodował nieprzejezdność drogi, a także  szkody na części pola radnego. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Katarzyna Ogrodnik odnosząc 

się do słów Radnego Józefa Sokolika, w tym przedmiocie możemy polegać na 

dokumentacji, jak wyglądała  droga wcześniej, możemy polegać na tym co skarżący pisał 

do Urzędu Miasta i dokumentacji fotograficznej. Myślę, że ta droga wyglądała tak jak 

była udokumentowana na zdjęciach, już przez dłuższy czas. Pan Dariusz pisze ,,na 

wycinkę tego lasu otrzymałem pozwolenie, obecnie taka ilość w skutek zmienionych 

warunków atmosferycznych jak i mijającego czasu, traci na wartości” Radna wskazała, 

że zmienne warunki atmosferyczne (słońce, deszcz naprzemiennie) świadczy o tym, iż 

wycięcie miało miejsce niedawno.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko wskazał, że nie uczestniczył w posiedzeniu 

komisji, ponieważ nie chciał powodować sytuacji, aby jego obecność na posiedzeniu 

mogła wywoływać jakiś rodzaj presji na członkach komisji.   

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczy 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XXIX/165/2021 uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Burmistrza Miasta w załączeniu do protokołu) 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność  Gminy Miejskiej 

Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, powyższe zagadnienia były przedmiotem analizy komisji 

Funkcjonowania Miasta, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski 
poinformował o pozytywnej opinii komisji. Przewodniczący Komisji Funkcjonowania 

Miasta wskazał ponadto, że komisja ,,jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały”, której podjęcie jest zasadne w związku z prośbą o najem Wojewódzkiego 

Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień z Łomży na powyżej 3 lat, ,,to ważna 

inwestycja”, ponieważ ,,umiejscowienie na terenie miasta takiego ośrodka jest bardzo 

potrzebne”, ,,szczególnie w dzisiejszych czasach”.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko Wojewódzki Ośrodek Profilaktyki i Terapii 

Uzależnień w Łomży mieści się na ul. Rybaki w Łomży podlega bezpośrednio  Urzędowi 

Marszałkowskiemu Województwa Podlaskiego, NFZ będzie ogłaszał konkurs w tej 

materii,  oni musza przedstawić możliwości pomieszczeń.   Część pomieszczeń na 

Dworcu Autobusowym zostało wynajętych ,,bezkosztowo” (dla stowarzyszeń, harcerzy, 
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emerytów), chodziło nam o to, aby te wyremontowane pomieszczenia żyły, bardzo 

dziękuję za tą opinie to jest dla młodzieży. 

Radny Józef Sokolik to jest przedsięwzięcie rządowe, to program rządowy według 

którego, takie jednostki mają powstać w każdym powiecie. Jeżeli mają powstać w 

powiecie to logicznym jest, że ośrodek powinien funkcjonować w Wysokiem 

Mazowieckiem, a nie gdzie indziej. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi lub wnioski do 

przedstawionego materiału. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek  zarządził głosowanie w przedmiocie 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność  Gminy Miejskiej Wysokie 

Mazowieckie. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził że, uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

(Uchwała XXIX/166/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie 

bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność  Gminy Miejskiej Wysokie 

Mazowieckie w załączeniu do protokołu). 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że materiały radni 

otrzymali pocztą elektroniczną, ostatnia zmiana była w dniu wczorajszym, zmiana została 

uwzględniona  w pracach i  opinii komisji finansowej, powyższe zagadnienia były 

przedmiotem analizy komisji Finansowej, poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  poinformował o 

pozytywnej opinii komisji. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła informację w kwestii powyższej 

uchwały. Powyższe zmiany dotyczą: 

I. Zwiększenia dochodów i wydatków budżetowych z tytułu: 

1) środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg przyznanych na dofinansowanie 

zadania pn.: „Przebudowa 4 przejść dla pieszych zlokalizowanych na ul. Rynek 

Piłsudskiego przy dworcu autobusowym w Wysokiem Mazowieckiem”  celem poprawy 

bezpieczeństwa ruchu  drogowego na przejściach dla pieszych  kwota   290 371,00 zł 

2) organizowania transportu (dowozu) do punktów szczepień przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2 oraz organizacji telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych 

oraz informacji o szczepieniach przeciwko wirusowi (infolinia) lub stanowiska gminnego 

koordynatora do spraw szczepień, środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 

(zadanie zlecone)  kwota 9 000,00 zł 

3) dotacji celowej z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku na realizację 

zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminom 

ustawami z przeznaczeniem na świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych w 

miejscu zamieszkania dla osób z zaburzeniami psychicznymi w 2021 r. (FB-

II.3111.438.2021.WM) kwota 4 800,00 zł  

II. Zmniejszenia dochodów i wydatków budżetowych z tytułu realizacji zadania 

inwestycyjnego pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych o długości 

1054,30 m, położonej w obrębie miasta Wysokie Mazowieckie na działkach nr 315/4, 

315/5, 315/6, 315/7, 315/8, 315/9”, dotacji celowej z budżetu Województwa Podlaskiego 

(przeliczono według rzeczywistej wartości zadania)  o kwotę   48 000,00 zł 

III. Zwiększenia dochodów budżetowych z tytułu: 
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1) wpływów z podatku od działalności gospodarczej osób fizycznych, opłacanego 

w formie karty podatkowej kwota 10 000,00 zł 

2) wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych od osób fizycznych kwota 

17 593,00 zł 

3) wpływów z różnych dochodów w rozdziale Przedszkola, wpłaty gmin związane 

z kosztami wychowania przedszkolnego za dzieci uczęszczające do przedszkoli miejskich 

w Wysokiem Mazowieckiem  kwota 200 000,00 zł 

IV. Przeniesienia między paragrafami dochodów w związku z rozporządzeniem Ministra 

Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 26 lipca 2021 r. zmieniającym 

rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów 

i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych, wśród tych zmian 

dodano nowy paragraf dochodowy ”218” Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 

na finansowanie lub dofinansowanie realizacji zadań związanych z przeciwdziałaniem 

COVID-19: 

1) w Dz. 851 Rozdz. 85195 kwota 34 000,00 zł, w tym na: 

a) organizowanie transportu (dowozu) do punktów szczepień przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2 oraz organizacji telefonicznego punktu zgłoszeń potrzeb transportowych 

oraz informacji o szczepieniach przeciwko wirusowi (infolinia) lub stanowiska gminnego 

koordynatora do spraw szczepień, środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 

(zadanie zlecone)  kwota 24 000,00 zł 

b) podjęcie działań promocyjnych, w tym organizacyjnych, technicznych lub 

organizacyjno – technicznych, mających na celu zwiększenie liczby mieszkańców 

poddających się szczepieniu przeciw COVID-19, środki z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 (zadanie zlecone)  kwota 10 000,00 zł 

2) w Dz. 852 Rozdz. 85295 na realizację programu „Wspieraj seniora” środki 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 kwota 15 430,00 zł 

V. Zmniejszenia wydatków budżetowych na: 

1) realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych o długości 1054,30 m, położonej w obrębie miasta Wysokie Mazowieckie na 

działkach nr 315/4, 315/5, 315/6, 315/7, 315/8, 315/9”  (przeliczono według rzeczywistej 

wartości zadania), wkład własny gminy o kwotę  42 000,00 zł 

VI. Zwiększenia wydatków budżetowych na: 

1) realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa 4 przejść dla pieszych 

zlokalizowanych na ul. Rynek Piłsudskiego przy dworcu autobusowym w Wysokiem 

Mazowieckiem” celem poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na przejściach dla 

pieszych, wkład własny gminy  kwota   72 593,00 zł 

2) remont nawierzchni drogi wewnętrznej i miejsc postojowych oraz częściowe 

utwardzenie nawierzchni, na terenie Miejskiego Zespołu Szkół w Wysokiem 

Mazowieckiem - Szkoła Podstawowa Nr 2 kwota 140 000,00 zł 

3) pokrycie kosztów wychowania przedszkolnego za dzieci będące mieszkańcami 

Miasta Wysokie Mazowieckie, a uczęszczające do przedszkoli w innych gminach kwota 

7 000,00 zł 

4) dotację celową dla Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem na sfinansowanie 

zakupu urządzeń wiruso- i bakteriobójczych w postaci urządzeń UV-C Tower 950 w trosce 

o zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców - jednym z zadań własnych gminy jest ochrona 

zdrowia jej mieszkańców  kwota 50 000,00 zł 

VII. Przeniesienia między paragrafami wydatków Urzędu Miasta na wynagrodzenia 

i pochodne od wynagrodzeń w związku z organizowaniem transportu (dowozu) do 

punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 oraz organizacją telefonicznego 

punktu zgłoszeń potrzeb transportowych oraz informacji o szczepieniach przeciwko 
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wirusowi (infolinia) lub stanowiska gminnego koordynatora do spraw szczepień, środki 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 (zadanie zlecone)  kwota 2 000,00 zł 

VIII. W zadaniu inwestycyjnym pn.: „Wykonanie dokumentacji technicznej na 

przebudowę 4 przejść dla pieszych zlokalizowanych na ul. Rynek Piłsudskiego przy 

dworcu autobusowym w Wysokiem Mazowieckiem” następuje zmiana Działu na 

600 i Rozdziału  na 60016  kwota 10 000,00 zł 

IX. W załączniku Limity wydatków na zadania inwestycyjne w 2021 r., w związku ze 

zmianą nazwy Funduszu, w zadaniach w których występuje określenie „środki z FDS” 

(Fundusz Dróg Samorządowych)  zmienia się na „środki z RFRD” (Rządowy Fundusz 

Rozwoju Dróg) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi bądź wnioski 

w przedmiocie powyższego materiału. 

Radny Lech Jamiołkowski szkoda, że nie zostały ujęte środki na podwyżkę dla 

pracowników administracyjnych,  nie będzie drogi w lesie czy innej przebudowy, ale 

pracownicy zarabiają bardzo mało. Przy takich podwyżkach jakie teraz istnieją, warto się 

zastanowić, Pan Burmistrz obiecał, że co roku ,,coś tam, w tym roku nie było podwyżek” 

może jakieś środki się znajdą na podwyżki”. Bardzo proszę, wnioskuje o to.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w kwestii zmian w budżecie Pani Skarbnik 

wszystko wyjaśniła, odnośnie podwyżek będzie czas na rozmowy. Pewnie na którejś sesji 

będzie czas na rozmowy odonośnie podwyżek, nigdzie nie było podwyżek od  dwunastu 

lat.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych, 

głosowało 14 radnych, za przyjęciem 13, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 1. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził że, uchwała została podjęta 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

(Uchwała Nr XXIX/167/2021 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok w 

załączeniu do protokołu). 

Ad.14 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował o: 

- wpłynięciu do Rady Miasta Zarządzenia 60/2021 Burmistrza Miasta Wysokie 

Mazowieckie z dnia 26 sierpnia 2021 roku. w sprawie przedstawienia informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Miasta Wysokie Mazowieckie za I półrocze 2021 roku. 

- Piśmie Przewodniczącego Rady Powiatowej Podlaskiej Izby Rolniczej w Wysokiem 

Mazowieckiem w przedmiocie konsultacji projektu Planu Strategicznego dla Wspólnej 

Polityki Rolnej na lata 2023-2027.  

Ad. 15  Interpelacje i wnioski radnych. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 16. Zapytania i wolne wnioski.  
Radny Karol Nowicki poproszono mnie, żeby poruszyć temat SOR-u Wysokie 

Mazowieckie, przyczyna to brak dialogu Dyrekcji z kierownictwem. (tworzenie geriatrii, 

przetaczanie krwi, odsyłanie z poradni pacjentów zdiagnozowanych na  SOR) .  W kwestii 

fizjoterapii pracownicy odchodzą  - zdaniem radnego  zagrożeniem jest  praca na jedna 

zmianę, w grę wchodzą również płace. Zdaniem Radnego należałoby zorganizować jakieś 

spotkanie z Burmistrzami, Wójtami.         

 Radny wskazał, iż nie wie czy ościenne gminy pomogą, o czym przekonał się 

zbierając pieniądze na karetkę. ,,Pomogło tylko Miasto z Panem Burmistrzem na czele” i 

Wójt Gminy Wysokie Mazowieckie. Pracownicy, kierownicy, którzy wiele lat pracowali, 

doprowadzili ten oddział do stanu, że funkcjonował. 
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Omówiono możliwość zaproszenia Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem 

na spotkanie ogólne komisji. 

Radny Lech Jamiołkowski  wskazał, że Rada podjęła uchwały o nazwach ulic, radny 

wskazał, iż odwiedzał z rodziną nowopowstałe ulice, a na następnej sesji zwrócił szczególną 

uwagę na nazwę ulicy Monte Cassino ponieważ ,, nazwę pisze się przez dwa s”.  

 Radny powiedział, że z przekazywanych wówczas przez Pana Burmistrza informacji, 

wynikało, że będzie to naprawione.  Zdaniem radnego nie jest to poprawione do dzisiejszego 

dnia, a nazwa ulicy na tablicy nadal jest błędna. 

Zastępca Burmistrza Miasta Ewa Konarzewska wskazała, że uchwała w sprawie 

sprostowania nazwy ulicy była podjęta, w tej sytuacji prawdopodobnie powstał tylko błąd  w 

zapisie nazwy na tablicy.  

Radny Józef Sokolik  
1. odnosząc do wypowiedzi w sprawie dot.  ulicy Monte Cassino, to błąd drukarski na 

projekcie uchwały, która została poprawiona na następnej sesji.  

Radny w swojej wypowiedzi poruszył następujące kwestie: 

2. Tabliczka z nazwą ulicy Podlaskiej, po remoncie ulicy Podlaskiej tabliczka nie wróciła. 

Mieszkańcy zwrócili się do radnego,  żeby zamówić nową w przypadku jeżeli poprzedniej nie 

da się odnaleźć.  

3. Brak miejsca na parkowanie. Możliwość stworzenia terenów z  jednej strony rekreacyjnych 

z drugiej parkingowych.  W kwestii sprawozdania z programu rewitalizacji teren targowicy 

jest ładnie zrobiony, ale podstawowy problem, to brak miejsca na parkowanie.    

 Na terenach zielonych wydeptanych w okolicy budynku Przechodnia 2 b warto zrobić 

utwardzenie, aby ludzie mogli przejść,  jest tam możliwość stworzenia terenów z  jednej 

strony rekreacyjnych z drugiej parkingowych.  Po przeciwległej stronie rzeki są tereny 

prywatne,  nie należące do właścicieli działek przy ul. Długiej, kiedyś były użytkowane 

rolniczo, w zasadzie przestały być użytkowane, tam jest jeszcze fragment starego koryta 

rzeki, można by było zrobić jakieś miejsce z oczkiem wodnym i spacerowe, plus utwardzić, 

po to żeby były miejsca parkingowe, a połączyć z placem targowym mostkiem, żeby piesi  

mogli przejść i robić zakupy. To nie jest temat na dzisiaj, jest to temat na który chcę zwrócić 

uwagę. 

4. Etap piąty organizacji ruchu. Rozważenie wprowadzenia pierwszeństwa przejazdu 

ul. Długiej w linii prostej w kierunku Rynku. Trwa okres inwestycyjny i wszyscy rozumiemy 

trudności, przeglądaliśmy etap piąty organizacji ruchu, to ten etap ma być otwarty przejazd 

przez rondo, które powstanie przy ulicy Długiej, a zamknięta będzie ulica Ludowa.  Zdaniem 

radnego to  spowoduje problem przy ulicach  Długiej i Jagiellońskiej. 

Uzasadniając tezę radny wyjaśnił, iż ulica Długa na tym skrzyżowaniu przejeżdża jako 

ostatnia ,,wydaje mi się, że niezbędne jest” ponieważ  ,,organizacja ruchu nie przewiduje 

zmian pierwszeństwa, tylko gdzie jest zamkniecie”.      

 ,,Wydaje mi się zasadne”, żeby to ,,skrzyżowanie przeorganizować zupełnie - nie 

tylko na okres budowy”.  Na okres budowy dlatego, że jak będą wszystkie samochody jechały 

zamiast ulicą Ludową, a ulicą Długą - korek będzie, aż do zakładów mięsnych.  

 Dlatego, że wszyscy będą czekać, aż znajdzie się luka, żeby można było wjechać 

ponieważ ul. Długa wjeżdża ostatnia. ,,Należałoby rozważyć wprowadzenie pierwszeństwa 

przejazdu  ul. Długiej w linii prostej w kierunku Rynku”. ,,Wiem, że parametry dróg są 

zupełnie inne, że ul Jagiellońska ma znacznie większe parametry”.    

 ,,Zwróćmy uwagę na to, że na etapie budowy to odciąży, udrożni ruch. Po 

zakończonej budowie jeżeli ta organizacja by została, zmniejszylibyśmy nasilenie ruchu w 

okolicy szkół.” - Samochód, który chciałby jechać do Rynku, nie skręcałyby w ul. 

Jagiellońską tylko jechały by do ronda przy ul Długiej i ulicą Długą z pierwszeństwem 

wjeżdżałyby dalej do Rynku. W tym momencie tak naprawdę uzyskalibyśmy efekt, że w 

okolicy szkoły podstawowej, byłby ruch związany ze szkołą podstawową i typowo lokalny. 
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Autobusy przestałyby ,,jeździć zygzakiem wokół szkoły podstawowej  zakręcać w ulice 

Długą tylko jechałyby do ronda z pierwszeństwem. ,,Prosiłbym o zastanowienie się” w 

powyższej kwestii, którą uznał jako pilną.  

5. Radny zwrócił uwagę, iż dobrym pomysłem jest obwodnica Szkoły Podstawowej Nr 2, 

zaznaczając, iż po remoncie Przedszkola Miejskiego Nr 1 powstał duży parking. 

 Zdaniem radnego,, nic nie stało by na przeszkodzie by otworzyć parking gdzieś na 

końcu ,,w okolicy śmietnika który się tam znajduje, wówczas rodzice z dziećmi mogliby 

wjeżdżać na ten parking odprowadzając swoje pociechy, dzięki temu moglibyśmy 

odblokować ulice Armii Krajowej i zrobić ją dwukierunkową. Jednokierunkowość tej ulicy 

jest dużym utrudnieniem, nawet ulica jednokierunkowa jaką jest aktualnie nie w pełni 

zdaniem radnego  stwarza warunki do  bezpiecznego odprowadzenia dzieci do przedszkola. 

Zdaniem radnego rozwiązanie z parkingiem przejezdnym ,,może być lepsze i to moje kolejne 

spostrzeżenie do rozważenia”. 

Radny Karol Nowicki odniósł się do nazewnictwa ulic miejskich, nie uwzględniają 

sakralnych kwestii tytularnych, podając przykład ulicy Skargi i Popiełuszki, zdaniem radnego 

nazewnictwo ulic nie wskazuje na osoby księży ,,Błogosławionego Księdza Jerzego 

Popiełuszki” i ,,Księdza Piotra Skargi”. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko podziękował za przekazanie uwag, poprosił o 

przekazanie w formie pisemnej, kwestie należy przeanalizować i zaopiniować, w kwestii 

zgłoszonych terenów przy targowicy należy zweryfikować np. czy nie ma tam terenów 

zalewowych. W przedmiocie zgłoszenia Radnego Nowickiego, kwestia jest do 

przeanalizowania, należy zwrócić również uwagę na ewentualną konieczność zmian 

dowodów mieszkańców wskazanych ulic, kwestia procedury.  

Radna Katarzyna Ogrodnik kwestie tytularne zmieniają się w związku z upływem czasu. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko zaapelował do Radnych Rady Miasta o zgłaszanie 

kwestii do pracowników merytorycznych i przekazywanie zgłoszeń na bieżąco, bądź 

bezpośrednio dla Burmistrza. 

Ad. 16  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zamknął XXIX sesję 

Rady Miasta (godz.14
05

) 

 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)                                                                  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Protokół sporządził 

Damian Cieślukiewicz 

                      

        Przewodniczący Rady Miasta                                                                        

                                          Marek Kajurek 

  


